
Protokoll Styrelsemöte Järavallsvägens samfällighetsförening 
 
Tid;  16 juni 2015 
Plats; Magnus Isaksson/66 
 
Närvarande Sven Gunnarsson, ordförande  

Nils Kullendorff, kassör 
Henrik Jönsson, sekreterare 

  Bernth Browall 
Magnus Isaksson 

Suppleant Cecilia Wohltat 
 

 
 

1. Ordföranden förklarar mötet öppnat 
 
2. Dagordningen godkänns 
 
3. Ekonomi. Genomgång av den finansiella ställningen.  

Ekonomin i föreningen är mycket god. Medlemsavgifter är på väg in och enbart ett 
fåtal utgifter sedan senaste styrelsemötet (webbhotell, torgstäd och 
ogräsbekämpningsmedel). 

 
4. Erbjudande från Insatnet om fiberanslutning: 

Inget nytt kring fiberanslutning sedan senaste styrelsemötet. Enligt senaste prognosen 
så verkar det som om fiber kommer att anslutas i augusti. 

 
5.  Datum målning av trä och plåtdetaljer på garagen. 

Målning av garagen kommer att ske den 29/8 mellan 912. Information om detta 
kommer att läggas upp på hemsidan. 

 
6.  Underhåll torgen. 

Ordförande kommer att kolla i stadgarna om det går att sätta av extra pengar för 
underhåll av torgen. Behov av justeringar/underhåll på de olika torgen kommer att 
undersökas under hösten.  

 
7. Ogräsbekämpning över sommaren. 

Ogräsbekämpningsmedel samt sprutor är inköpta. Finns i förrådet. 
 
8. Andra punkter 

Inga andra punkter diskuterades 
 
9. Mötet avslutades 
 
 
 
 
 
Henrik Jönsson Sven Gunnarsson 
Sekreterare ordförande 


